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PROCES-VERBAL 
Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local al Sectorului 6 

din data de 18.07.2024 
 

 
Lucrările şedinţei au început la orele 16:00 în sala de ședințe a Primăriei Sectorului 6                   

cu sediul în Calea Plevnei nr. 147-149, sector 6, Bucureşti. 
 La prezidiu au luat loc următoarele persoane:  

- dl Demirel Spiridon, Secretarul general al Sectorului 6; 
- d-na Adina Nicolescu, Președinte de ședință; 
- d-na Ștefan Mihaela Ana Maria, Viceprimar al Sectorului 6; 
 În deschiderea lucrărilor şedinţei dl Demirel Spiridon, Secretarul general                     
al Sectorului 6, face prezenţa consilierilor. Au fost prezenți 25 de consilieri locali din                     
27 de consilieri locali în funcție. Au lipsit dl Gâdiuță și dl Zainea.  
 Convocarea membrilor Consiliului Local al Sectorului 6 s-a făcut în scris prin poșta 
electronică, prin Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 1553 din 12.07.2024, în temeiul 
dispoziţiilor art. 133 alin. (1), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (3) lit. a) și alin. (5), art. 135, art. 155 
alin. (1) lit. b) şi lit. e) și ale art. 196 alin. (1) lit. b) din Ordonanţa de Urgență a Guvernului                
nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, invitația                  
la ședință precizând data, ora și locul desfășurării acesteia. 
 Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 1553 din 12.07.2024 a fost publicată                      
în ziarul Adevărul în data de 15.07.2024, a fost adusă la cunoştinţa publică prin afişare la 
avizierul Primăriei Sectorului 6 și pe site-ul instituţiei. Proiectul ordinii de zi a fost suplimentat 
prin Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 1566 din 17.07.2024. 
 Menționăm că ședințele Consiliului Local al Sectorului 6 pot fi accesate pe site-ul 
instituției la adresa www.primarie6.ro, la secțiunea Ședințele consiliului local și pe pagina                  
de facebook la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6. 

 
 

Anexă la Dispoziția Primarului Sectorului 6 nr. 1553 din 12.07.2024 
 
 

Nr. 
Crt. 

Comisii de 
specialitate 

ale 
C.L. Sector 6 

 
PROIECT ORDINE DE ZI 

1.  
 

Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare din data de 
27.06.2024 şi a procesului-verbal al şedinţei extraordinare, convocată 
de îndată, din data de 08.07.2024 

2.  
 

Ceremonia de depunere a jurământului de către d-na Crimu Iulia 
Tatiana, consilier local, ales pe lista Partidului Naţional Liberal 

 

SECTORUL 6 AL MUNICIPIULUI BUCUREŞTI  
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3.   
 
 
 

nr. 1, nr. 4 și 
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 182/10.07.2024 privind solicitarea 
împuternicirii exprese a Consiliului Local al Sectorului 6 de către 
Consiliul General al Municipiului București de a hotărî cu privire la 
încheierea unui acord de parteneriat între Direcția Generală de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6 și Organizația Salvați 
Copii pentru depunerea cererii de finanțare a proiectului „Servicii  
comunitare integrate –  Centrul de zi pentru copii aflați în situație de 
risc de separare de părinți Belvedere” în cadrul apelului de proiecte 
„Servicii comunitare pentru copii și familii în vederea prevenirii 
separării și în vederea susținerii reintegrării în familie a copiilor 
proveniți din sistemul de protecție specială” și aprobarea participării 
Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6, 
ca partener, în cadrul proiectului și a cheltuielilor legate de acest 
proiect 

4.   
 
 
 
 

nr. 1, nr. 4 și 
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 183/10.07.2024 privind solicitarea 
împuternicirii exprese a Consiliului Local al Sectorului 6 de către 
Consiliul General al Municipiului București de a hotărî cu privire la 
încheierea unui acord de parteneriat între Direcția Generală  de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6, Fundația Estuar și 
Asociația Four Change, pentru depunerea cererii de finanțare a 
proiectului  „Centrul de zi pentru consiliere și sprijin pentru părinți și 
copii Nemo” în cadrul apelului de proiecte „Servicii comunitare pentru 
copii și familii în vederea prevenirii separării  și în vederea susținerii 
reintegrării în familie a copiilor proveniți din sistemul de protecție 
specială” și aprobarea participării Direcției Generale de Asistență 
Socială și Protecția Copilului Sector 6, ca partener, în cadrul 
proiectului și a cheltuielilor legate de acest proiect  

5.   
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 187/12.07.2024 pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 156/2020 privind numărul, 
denumirea şi componenţa Comisiilor de specialitate ale Consiliului 
Local al Sectorului 6, cu modificările și completările ulterioare 

6.   
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 188/12.07.2024 pentru modificarea   
Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 70/15.04.2021 privind 
desemnarea a 2 (doi) consilieri locali din cadrul Consiliului Local al 
Sectorului 6 al Municipiului București care să facă parte din Comisia 
de evaluare a performanțelor profesionale individuale ale Secretarului 
General al Sectorului 6 al Municipiului București 

7.   
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 189/12.07.2024 pentru modificarea    
H.C.L. al Sectorului 6 nr. 165/2020 privind desemnarea membrilor 
titulari şi a membrilor supleanţi ce vor face parte din Comisia pentru 
Vânzarea Spaţiilor Comerciale sau de Prestări de Servicii ce va 
funcţiona la nivelul Sectorului 6 al municipiului Bucureşti 

8.   
nr. 4 și      
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 147/29.05.2024 privind aprobarea 
Regulamentului de Organizare şi Funcţionare al Serviciului de Asistență 
Comunitară SocialXChange, în cadrul Direcției Generale de Asistență 
Socială și Protecția Copilului Sector 6 

9.   
 

nr. 4 și      
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 124/13.05.2024 pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 94/29.04.2021 privind 
reorganizarea Biroului Îngrijiri la Domiciliu pentru Persoane 
Vârstnice la nivel de Unitate Îngrijiri la Domiciliu Persoane Vârstnice 
în subordinea Direcţiei Protecţie Socială  din cadrul Direcţiei Generale 
de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6, precum și 
aprobarea Regulamentului-cadru de Organizare și Funcționare a 
serviciului social, cu modificările şi completările ulterioare 
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10.  nr. 1 și      
nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 184/11.07.2024 privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici și a documentației - Memoriu general 
pentru execuția lucrărilor de Modernizare – Reparații interioare     
Școala Generală nr. 117 și Grădinița nr. 170 din Sectorul 6     
al Municipiului București 

11.   Întrebări și interpelări. 
 

Anexă la D.P. Sectorului 6 nr.  1566/17.07.2024 
Suplimentarea Ordinii de zi a ședinței ordinare din data de 18.07.2024, ora 1600 

 

 

 
Dl Demirel Spiridon, secretar general: Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri!                   

Vom începe ședința noastră de astăzi cu efectuarea prezenței. Sunt prezenți 25, dintre care doi 
consilieri în online (dl Coșcodaru și dl Simion E.).. Lipsesc dl Gâdiuță și dl Zainea. Dl Zainea nu 
poate participa din motive de sănătate.  

D-na Adina Nicolescu, preşedinte de şedinţă: Ați numărat-o și pe d-na Crimu? 
Dl Demirel Spiridon: Da, am numărat-o și pe d-na Crimu! Vă rog, aveți cuvântul! 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumesc! Bună ziua, doamnelor și domnilor consilieri! 

Şedința de astăzi a fost convocată prin dispoziția domnului primar numărul 1553 din 12.07.2024 
şi anunţul a fost publicat în ziarul Adevărul din data 15.07.2024. Proiectul ordinii de zi a fost 
suplimentat prin dispoziția numărul 1566 din 17.07.2024.  

Avem la dosar rapoartele de informare depuse de către responsabilul pentru relația cu 
Societatea Civilă prin care ne informează că față de proiectele propuse pe ordinea de zi și pe             
site-ul instituției Primăriei Sectorului 6, de la societatea civilă nu au fost primite propuneri, 
sugestii sau recomandări pentru amendarea acestor proiecte.  

Nr. 
crt. 

Comisii de 
specialitate 

C.L.           
Sector 6 

ORDINEA DE ZI 

1. 
nr. 1           

și nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 190/16.07.2024 privind aprobarea execuţiei 
bugetului general consolidat al subdiviziunii administrativ-teritoriale 
Sector 6 Bucureşti, la data de 30 iunie 2024 

2. nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 192/17.07.2024 privind modificarea Anexei nr. 3    
la H.C.L. al Sectorului 6 nr. 161/2024 privind reorganizarea 
Administrației Comerciale Sector 6, aprobarea Organigramei, Statului de 
funcții, numărului de personal și Regulamentului de organizare și 
funcționare 

3. nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 193/17.07.2024 privind solicitarea către Consiliul 
General al Municipiului București de a transmite din administrarea 
Administrației Străzilor în administrarea Consiliului Local al Sectorului 6 
prin Administrația Domeniului Public și Dezvoltare Urbană Sector 6, 
arterele de circulație având datele de identificare prevăzute în Anexa ce 
face parte integrantă din prezenta hotărâre, în vederea reabilitării 
structurale, funcționale și estetice a acestora 

4. nr. 5 

Proiect de hotărâre nr. 194/17.07.2024 privind solicitarea către Consiliul 
General al Municipiului București de a transmite din administrarea 
Administrației Străzilor în administrarea Consiliului Local al Sectorului 6 
prin Administrația Domeniului Public și Dezvoltare Urbană Sector 6, 
artera de circulație drumul Valea Doftanei, sector 6, având datele de 
identificare prevăzute în Anexa ce face parte integrantă din prezenta 
hotărâre, în vederea extinderii rețelei de utilități și reabilitării structurale, 
funcționale și estetice a acesteia 
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Vă propun o modificare pe ordinea de zi, să trecem “întrebările și interpelările”                 
după ultimul punct de pe ordinea de zi suplimentară. Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? 
Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi “pentru”, propunerea a fost aprobată.                           

Alte modificări pe ordinea de zi sunt? Nu. 
Atunci, supun la vot proiectul ordinii de zi aprobat prin dispoziția numărul 1553 din 

12.07.2024. Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi 
“pentru”, proiectului ordinii de zi a fost aprobat. 

Supun la vot suplimentarea proiectului ordinii de zi aprobat prin dispoziția                 
numărul 1566 din 17.07.2024. Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”? Nu sunt.                
Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi “pentru”, suplimentarea proiectului ordinii de zi a fost aprobat.  

Supun la vot ordinea de zi în integralitate. Voturi “împotrivă”? Nu sunt. “Abțineri”?              
Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi “pentru”, ordinea de zi, în integralitatea ei, a fost 
aprobată.  

Aș vrea să vă propun aceeași modalitate ca la ședințele trecute, dacă nu sunt discuții 
generale, să trecem la votarea proiectelor în ansamblul lor. Voturi “împotrivă”? Nu sunt. 
“Abțineri”? Nu sunt. Voturi “pentru”? Cu 25 de voturi “pentru”, modalitatea a fost aprobată. 
Domnul secretar general, vă rog! 

 Dl Demirel Spiridon: Doamnelor și domnilor consilieri, avem de aprobat                
procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 27 iunie, anul curent. Dacă sunt discuții pe acest 
proces-verbal? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi 
„împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ. Voturi „pentruˮ? Cu 25 de voturi „pentruˮ, 
procesul-verbal a fost aprobat. Ne auziți și cei din online, da? 

Dl Iulian Coșcodaru, consilier local: Da. 
Dl Demirel Spiridon: Mulțumesc! Și procesul-verbal al ședinței extraordinare, 

convocată de îndată din data de 8 iulie, anul curent. Dacă sunt discuții pe marginea acestui 
proces-verbal? Dacă nu sunt discuții, vă supun la vot. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi 
„împotrivăˮ. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ. Voturi „pentruˮ? Cu 25 de voturi „pentruˮ, 
procesul-verbal a fost aprobat.  

Trecem la următorul punct cu ordinea de zi, ceremonia de depunere a jurământului de 
către doamna Iuliana Tatiana Crimu. O să vă rog, doamnă, să veniți aici.  

D-na Iuliana Tatiana Crimu, consilier local: Jur să respect Constituţia şi legile ţării şi 
să fac, cu bună credinţă, tot ceea ce stă în puterile şi priceperea mea pentru binele locuitorilor 
Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti. Aşa să-mi ajute Dumnezeu! 

Dl Demirel Spiridon: Felicitări! Să fie într-un ceas bun! 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Felicitări, doamna consilier, Crimu Tatiana! 
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 182/10.07.2024 privind 

solicitarea împuternicirii exprese a Consiliului Local al Sectorului 6 de către Consiliul General 
al Municipiului București de a hotărî cu privire la încheierea unui acord de parteneriat între 
Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6 și Organizația                 
Salvați Copii pentru depunerea cererii de finanțare a proiectului „Servicii  comunitare integrate 
– Centrul de zi pentru copii aflați în situație de risc de separare de părinți Belvedere” în cadrul 
apelului de proiecte „Servicii comunitare pentru copii și familii în vederea prevenirii separării 
și în vederea susținerii reintegrării în familie a copiilor proveniți din sistemul de protecție 
specială” și aprobarea participării Direcției Generale de Asistență Socială                     
și Protecția Copilului Sector 6, ca partener, în cadrul proiectului și a cheltuielilor legate de 
acest proiect.  

Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, o să vă rog să trecem la votarea 
proiectului. Voturi „împotrivăˮ, vă rog? Nu sunt voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ? O „abținereˮ. 
Acum, din online, vă rog să ne transmiteți votul dumneavoastră. Dl Coșcodaru și dl Eduard 
Simion? 

Dl Iulian Coșcodaru: Pentru. 
Dl Paul Eduard Simion, consilier local: Pentru. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 24 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ                     

(dl Desculțescu), proiectul a fost adoptat.  
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Trecem la următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 183/10.07.2024 

privind solicitarea împuternicirii exprese a Consiliului Local al Sectorului 6 de către                
Consiliul General al Municipiului București de a hotărî cu privire la încheierea unui acord de 
parteneriat între Direcția Generală  de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6, 
Fundația Estuar și Asociația Four Change, pentru depunerea cererii de finanțare a proiectului  
„Centrul de zi pentru consiliere și sprijin pentru părinți și copii Nemo” în cadrul apelului de 
proiecte „Servicii comunitare pentru copii și familii în vederea prevenirii separării și în vederea 
susținerii reintegrării în familie a copiilor proveniți din sistemul de protecție specială” și 
aprobarea participării Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Sector 6, 
ca partener, în cadrul proiectului și a cheltuielilor legate de acest proiect.   

Discuții dacă sunt la acest proiect, vă rog? Dacă nu sunt discuții, voturi „împotrivăˮ?                 
Nu sunt voturi „împotrivăˮ. „Abțineriˮ? O „abținereˮ. Din online, vă rog, dl Coșcodaru?  

Dl Iulian Coșcodaru: “Pentru”. 
D-na Adina Nicolescu: Și dl Eduard Simion? 
Dl Paul Eduard Simion: “Pentru”. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 24 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ                     

(dl Desculțescu), proiectul a fost adoptat.  
Trecem la următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 187/12.07.2024 

pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 156/2020 privind numărul, 
denumirea şi componenţa Comisiilor de specialitate ale Consiliului Local al Sectorului 6,                
cu modificările și completările ulterioare.  

Propuneri, vă rog, pentru comisia numărul 5, Comisia Juridică. Domnul consilier Copaci, 
vă rog!  

Dl Alin Constantin Copaci, consilier local: Mulțumesc, doamna președinte! Propunerea 
noastră, a grupului P.N.L., este doamna consilier, Tatiana Iulia Crimu, pentru comisia juridică.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Și propuneri pentru comisia 6,                     
Comisia administrarea domeniului public și privat și gospodărie comunală, vă rog!          
Domnul consilier Copaci! 

Dl Alin Constantin Copaci: Pentru comisia numărul 6, propunerea grupului P.N.L. este 
doamna consilier, Gabriela Popescu. Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim!  
Dl Demirel Spiridon: Vă rog, Compartimentul Tehnic, să faceți buletinele de vot!               

O să rog comisia de numărare a voturilor să își intre în funcțiune și v-aș ruga o nominalizare,               
în locul domnului Gicu Zainea. 

D-na Ștefan Mihaela Ana Maria, viceprimar: Îl propunem pe domnul consilier 
Bojdan! 

Dl Demirel Spiridon: Mulțumesc! Două minute pauză pentru buletinele de vot. 
PAUZĂ 
Dl Demirel Spiridon: Vă rog, comisia de numărare și validare, să se apropie și vom 

începe distribuirea buletinelor de vot.  
D-na Adina Nicolescu: S-a terminat numărarea voturilor, iar procesul-verbal al comisiei 

de numărare este următorul: pentru Comisia juridică, disciplină urbană, de ordine publică și 
situații de urgență, voturi exprimate - 23, voturi nule - 1, voturi “pentru” - 22. Propunerea a fost 
aprobată. Doamna Crimu Tatiana este membră în comisia juridică.  

Comisia numărul 6, Comisia administrarea domeniului public și privat și gospodărie 
comunală, voturi exprimate - 23, voturi nule - 1, voturi „pentruˮ - 21, voturi „împotrivăˮ - 1. 
Propunerea a fost aprobată. Doamna Gabriela Popescu este membră în Comisia administrarea 
domeniului public și privat și gospodărie comunală.  

Acum votăm proiectul în ansamblul lui. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi „împotrivăˮ. 
„Abțineriˮ? Din online, vă rog, dacă ne auziți, dl Coșcodaru?  

Dl Iulian Coșcodaru: “Pentru”. 
D-na Adina Nicolescu: Și dl Eduard Simion? 
Dl Paul Eduard Simion: “Pentru”. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 25 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
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Trecem la următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 188/12.07.2024 

pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 70/15.04.2021 privind 
desemnarea a 2 (doi) consilieri locali din cadrul Consiliului Local al Sectorului 6 al 
Municipiului București care să facă parte din Comisia de evaluare a performanțelor 
profesionale individuale ale Secretarului General al Sectorului 6 al Municipiului București.  

Propunerile, vă rog! Domnul consilier Copaci!  
Dl Alin Constantin Copaci: Propunerea grupului P.N.L. este domnul consilier,              

Adrian Nicolae Enache! Mulțumesc! 
 D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte propuneri, vă rog! Domnul consilier 

Desculțescu! 
Dl Alexandru Desculțescu, consilier local: Mulțumesc! Aștept de un mandat întreg 

acest moment, mă autopropun. Mulțumesc! 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte propuneri dacă sunt? 
Discuții 
D-na Adina Nicolescu: Pentru clarificare, este un singur loc vacant și alte propuneri 

dacă mai sunt, vă rog? Dacă nu, o să vă rog să faceţi buletinele de vot! Mulțumesc! 
PAUZĂ 
Dl Demirel Spiridon: Vă rog, comisia de numărare, să își intre în atribuțiuni.  
D-na Adina Nicolescu: Avem rezultatul votului din procesul-verbal al comisiei de 

numărare. Voturi exprimate - 23, voturi nule - 3, Enache Adrian Nicolae - 16 voturi,                     
Desculțescu Alexandru, 4 voturi. Domnul Enache Adrian Nicolae a fost desemnat membru în 
Comisia de evaluare a performanțelor profesionale individuale ale secretarului general al 
sectorului. Felicitări!  

Acum, votăm proiectul în ansamblu. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt voturi „împotrivăˮ. 
„Abțineriˮ? Din online, vă rog, dl Coșcodaru!  

Dl Iulian Coșcodaru: “Pentru”. 
D-na Adina Nicolescu: Și dl Simion E., vă rog! 
Dl Paul Eduard Simion: “Pentru”. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 25 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
Trecem la următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 189/12.07.2024 

pentru modificarea H.C.L. al Sectorului 6 nr. 165/2020 privind desemnarea membrilor titulari şi 
a membrilor supleanţi ce vor face parte din Comisia pentru Vânzarea Spaţiilor Comerciale sau 
de Prestări de Servicii ce va funcţiona la nivelul Sectorului 6 al municipiului Bucureşti.  

Aici, avem două locuri vacante. Un loc la membru titular și un loc la membru supleant. 
Propuneri, vă rog, pentru membru titular Domnul consilier Copaci, vă rog!  

Dl Alin Constantin Copaci: Din partea grupului P.N.L., o propunem pe                     
doamna consilier, Adina Nicolescu!  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumesc! Alte propuneri dacă sunt? Dacă nu sunt alte 
propuneri, propuneri pentru membru supleant, vă rog! Domnul Copaci! 

 Dl Alin Constantin Copaci: Mulțumesc! Din partea grupului P.N.L.,                      
pe domnul consilier, Adrian Simion.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte propuneri dacă mai sunt? Dacă nu, o să vă rog 
să faceţi buletinele de vot.  

PAUZĂ 
Dl Demirel Spiridon: Comisia de numărare, vă rog și începem distribuirea buletinelor 

de vot.  
D-na Adina Nicolescu: Avem rezultatul votului în urma procesului-verbal al comisiei de 

numărare. Voturi exprimate - 23, voturi nule - 1. Propunerea pentru membru titular, Nicolescu 
Adina, voturi „pentruˮ - 21, voturi „împotrivăˮ -1. Propunerea a fost aprobată, iar propunerea 
pentru membru supleant, Simion Adrian, voturi „pentruˮ - 21, voturi „împotrivăˮ - 1. Propunerea 
a fost aprobată.  

O să vă rog să votăm proiectul în ansamblul lui! Voturi „împotrivăˮ? „Abțineriˮ? În 
online, vă rog mult! Domnul Coșcodaru? Votăm proiectul în ansamblul său. Nu mai este. 
Domnul Simion Eduard? 
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 Dl Eduard Paul Simion: „Pentruˮ. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 24 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
Trecem la următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 147/29.05.2024 

privind aprobarea Regulamentului de Organizare şi Funcţionare al Serviciului de Asistență 
Comunitară SocialXChange, în cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Sector 6. 

Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, o să vă rog să trecem la votarea 
proiectului! Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. „Abțineriˮ? O „abținereˮ. În online, vă rog!                 
Domnul Eduard Paul Simion și domnul Coșcodaru, dacă mai este? Nu mai este.  

Dl Eduard Paul Simion: „Pentruˮ. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 23 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ                     

(dl Desculțescu), proiectul a fost adoptat.  
Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 124/13.05.2024 pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 94/29.04.2021 privind reorganizarea 
Biroului Îngrijiri la Domiciliu pentru Persoane Vârstnice la nivel de Unitate Îngrijiri la 
Domiciliu Persoane Vârstnice în subordinea Direcţiei Protecţie Socială din cadrul                   
Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sector 6, precum și aprobarea 
Regulamentului-cadru de Organizare și Funcționare a serviciului social, cu modificările şi 
completările ulterioare. 

 Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, o să vă rog să trecem la vot!                 
Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. „Abțineriˮ? O „abținereˮ. În online, vă rog! Domnul Simion 
Eduard, vă rog! 

Dl Eduard Paul Simion: „Pentruˮ. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 23 de voturi „pentruˮ și o „abținereˮ                     

(dl Desculțescu), proiectul a fost adoptat. Domnul Coșcodaru nu mai este prezent. Dacă revine,        
o să vă rog să mă anunțați, dacă vedeți. Mulțumim!  

Următorul punct pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre nr. 184/11.07.2024 privind 
aprobarea indicatorilor tehnico-economici și a documentației - Memoriu general pentru 
execuția lucrărilor de Modernizare – Reparații interioare Școala Generală nr. 117                     
și Grădinița nr. 170 din Sectorul 6 al Municipiului București. 

Discuții dacă sunt? Domnul consilier Bojdan, vă rog!  
Dl Alexandru Teodor Bojdan, consilier local: Mulțumesc, doamna președinte!                 

N-am putut participa la comisia buget, probabil că s-a discutat asta. Aceste lucrări vor fi 
finalizate până la începutul anului școlar următor, așa încât unitățile să fie pregătite pentru noul 
an școlar? Mulțumesc!  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! O să vă rog să-i răspundeți din executiv! 
D-na Monica Cîrlogea, şef serviciu, Serviciul de Planificare Investiţii: Bună ziua!  

Nu, acest obiectiv nu va fi gata la începutul anului școlar deoarece se lucrează la consolidare. 
Așa cum știți, cum au fost și celelalte obiective pe care le avem în derulare, în urma 
decopertărilor, a rezultat că trebuie consolidat acest obiectiv, are trei corpuri, după ce se termină 
consolidarea, se vor efectua lucrările de reabilitare și sperăm noi, pe la sfârșitul anului să fim 
gata.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții? Doamna viceprimar, vă rog! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Doar o confirmare. Costurile pentru modernizarea și 

reparația se adaugă la cele aprobate deja în ianuarie. Deci, separat de ele se vor mai face lucrări 
de 12 milioane aproape, nu? 

D-na Monica Cîrlogea: Da, da! Acestea sunt separate, n-au mai fost votate până acum, 
nu se face actualizare, ci aprobare.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Mulțumesc!  
D-na Adina Nicolescu: Și noi mulțumim! Alte intervenții dacă mai sunt? Dacă nu mai 

sunt, o să vă rog să trecem la votarea proiectului. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. „Abțineriˮ?                    
În online, vă rog, domnul Eduard Paul Simion, dacă ne auziți?  

Dl Eduard Paul Simion: „Pentruˮ. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 24 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
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Trecem la primul punct pe ordinea de zi suplimentară: Proiect de hotărâre                     

nr. 190/16.07.2024 privind aprobarea execuţiei bugetului general consolidat al subdiviziunii 
administrativ-teritoriale Sector 6 Bucureşti, la data de 30 iunie 2024. 

Discuții dacă sunt? Vă rog, doamna viceprimar! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: M-am uitat azi pe execuție, că n-am avut foarte mult 

timp și aș vrea să îl rog pe domnul director de la Direcția Economică, să-mi spună ce se întâmplă 
la servicii religioase. Noi am aprobat o linie bugetară de 2 milioane. Îmi aduc aminte că la 
începutul anului, când s-a discutat bugetul, a fost depus un amendament de către doamna 
consilier Nicoleta Trăistaru prin care cele 2 milioane erau alocate către două obiective,                    
este vorba de două biserici aflate în construcție, din Sectorul 6. Știți bine că zilele trecute am 
avut comisie socială în care am invitat inclusiv pe preoții de la cele două biserici care ne-au 
comunicat că au primit până acum câte 400.000 lei și cu toate acestea, în execuție regăsim că din 
cele 2 milioane s-au executat deja 1,6 milioane de lei. Ei au spus că au primit 800.000 împreună, 
nu înțeleg unde sunt ceilalți 800.000 și ce s-a întâmplat cu ei, în condițiile în care, repet,                    
la aprobarea bugetului, consiliul a votat ca cele 2 milioane să fie alocate distinct către două 
obiective specific. Și mai am…, îmi răspundeți la aceasta și după aceea aș vrea să mă clarific cu 
niște chestiuni din proiect. Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Vă rog, domnul director! 
Dl Bogdan Ciocîrlan, director general, Direcția Generală Economică: Se făcuseră 

deschiderile să plece și ceilalți bani, numai că, Curtea de Conturi ne-a sesizat și am spus-o, 
pentru ședința următoare am pregătit un proiect de H.C.L. prin care trebuie să spunem exact 
destinația precisă.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Dar nu mi-ați răspuns la întrebare pentru că,           
conform execuției, deja 1,6 milioane de lei au fost alocate și n-au fost alocate celor două 
obiective.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Sunt angajate sumele în Trezorerie, dar n-au mai plecat OP-urile. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: De 1.600.000?  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Da!  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Către?  
Dl Bogdan Ciocîrlan: 400-400 și încă o dată 400-400, exact cum erau prevăzuți. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Către cele două parohii.  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Exact!  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Bun! Și, acum, vreau să-mi explicați dacă am înțeles 

bine din ce am citit în execuție, avem 41% realizat pe cheltuieli și doar 47,5 realizat pe venituri. 
Înțeleg așa, că din subvențiile de la stat… 

Dl Bogdan Ciocîrlan: 41 pe cheltuieli, 47 pe venituri. 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: 41 pe cheltuieli, 47,5 pe venituri.  
Dl Bogdan Ciocîrlan: În regulă!  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Subvenții de la bugetul de stat, care include,              

printre altele, sumele de pe Anghel Saligny, avem încasări…  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Am tot spus că urmează să vină acești bani fix acum, la sfârșitul 

lunii.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Cât trebuie să vină la finalul lunii? Am încasat doar 

31 de milioane și avem un estimat de 830 de milioane.  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Vor veni undeva la 67 de milioane săptămâna viitoare, undeva 

joi, am înțeles!  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Bun! Mai este o discuție despre subvenții de la alte 

administrații, unde așteptăm 286 de milioane de lei din care n-am încasat nimic.  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Da, 80 de milioane undeva la mijlocul lui august, aceasta este 

cert.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: 80 din 280? 
Dl Bogdan Ciocîrlan: Da! 87 mai exact!  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: 87 din 287. 
Dl Bogdan Ciocîrlan: La momentul acesta.  
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D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Și diferența de 200 și de 800?  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Până la finele anului.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Ok, bun! Da, nu, nu mi-e clar cum o să reușim noi să 

executăm și să încasăm toți banii aceștia, dar ce văd eu acum este că avem undeva la 24% din 
veniturile de pe secțiunea de dezvoltare, care sunt cu semnul întrebării, din care am încasat sub 
5% și sper să reușiți să-i încasați până la finalul anului sau să ne comunicați dacă bugetul a fost 
sau nu făcut corect. 

Dl Bogdan Ciocîrlan: Cei mai mulți vor veni în septembrie și octombrie.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Știu, practica, datoria mea este să explic și oamenilor 

de acasă ce înseamnă contul de execuție. Am o rugăminte la voi, pentru viitoarele proiecte,     
mai ales pe zona de sume UE primite pe fonduri și pe proiecte anterioare, dacă puteți să ne 
puneți în raportul de specialitate proiectul și suma încasată, pentru că în momentul acesta văd că 
așteptăm niște bani de pe exercițiul bugetar vechi, 2014-2020, au venit niște bani, dar nu am 
vizibilitate pe proiectele unde s-au încasat și unde nu s-au încasat bani. Aceasta o dată…  

Dl Bogdan Ciocîrlan: În regulă! O să fac o defalcare.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Da, mulțumesc! Și am văzut că la operațiuni 

financiare ați adăugat execuția și nu mi-e clar dacă așa a fost și data trecută, excedentul,               
scuzați-mă, cele 87 de milioane.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: Așa trebuie introdus.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Așa trebuie introdus, deci, a fost greșit sau cum,       

că estimatul pe operațiuni financiare era de doar 15 milioane, returnarea împrumutului de la 
Ecovest, probabil. Nu contează, dacă așa trebuie, așa trebuie.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: În estimare nu se defalcă.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Ok, este în regulă! Deci, aceasta ar fi!              

Rugăminte, dacă puteți să țineți cont de solicitarea aceasta și să avem și noi, consilierii, 
vizibilitate pe sumele încasate raportat la proiect și mai am de verificat cu dumneavoastră o 
chestiune. Dacă ne raportăm la buget, atunci putem să ne lăudăm și să spunem că avem 38% 
pondere din buget pe secțiunea de funcționare și 62% pe secțiunea de dezvoltare, dar în realitate, 
raportat la execuția la 30 iunie, avem 63% pe secțiunea de funcționare și doar 37% pe secțiunea 
de dezvoltare.  

Dl Bogdan Ciocîrlan: În realitate este mult mai mult de 37%. 
D-na Adina Nicolescu: Nu vreau să vă întrerup, dar o să vă rog să fiți puțin mai rapidă.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Nu, am terminat, nu…, doar să văd ce avea domnul 

director să ne spună.   
Dl Bogdan Ciocîrlan: Deci, în realitate avem o execuție mult mai mare de 37, 

numai săptămâna viitoare vom face plăți cu care vom depăși 55.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Bun! Acestea se vor vedea la execuția de la trimestrul 

III, cel mai probabil. OK! Bine! Mulțumesc!  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Cu plăcere!  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Și n-aș avea atât de multe întrebări dacă proiectele 

acestea ar veni, totuși, cu câteva zile înainte de ședință, nu de pe o zi pe alta.  
Dl Bogdan Ciocîrlan: Datele din Forex au venit fix la limită.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Mulțumesc!  
D-na Adina Nicolescu: O remarcă vreau să fac. În urma intervenției mele sunt discuții 

care se fac în ședință și sunt discuții care se pot face și înaintea ședinței. Total de acord că 
trebuie să expuneți și în timpul ședinței, dar să nu lungim foarte, foarte mult discuțiile.  

Bun! Alte intervenții, dacă mai sunt? Domnul consilier Ciontu, vă rog!  
Dl Gheorghe Ciontu, consilier local: Eu mă așteptam ca doamna viceprimar să 

continue discuția cu privire la cele două locașuri de cult. Deci, dumneavoastră știți bine,              
pentru că în comisie ați avut o discuție cu ambele persoane care conduc acolo și că una dintre ele 
vrea să dărâme.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Știm!  
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Dl Gheorghe Ciontu: Ceea ce este complet anormal, iar din acest punct de vedere eu aș 
fi de acord, aș propune ca, comisia dumneavoastră, așa cum ați propus, să vă întâlniți,                  
să vă duceți și să verificați și dacă lucrurile sunt în neregulă, să le faceți o informare, acolo. 

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Cu siguranță! Știți bine că…  
Dl Gheorghe Ciontu: Pentru că altfel, cere din nou bani pentru ce dărâmă, ca să-i dăm, 

să alocăm de la bugetul local, ceea ce nu este correct.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Așa este! Am stabilit cu colegii mei din comisia IV, 

ca după perioada concediilor, după 1 august, să facem o vizită și o întâlnire                      
cu domnul Ciocîrlan, cu cineva de la departamentul arhitectului șef, pentru că trebuie să ne 
uităm și noi pe documentația lor, dar și cu părintele de acolo, tocmai în ideea aceasta în care să 
nu aruncăm banii pe fereastră.  

Dl Gheorghe Ciontu: Da, da, mulțumesc!  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Și dacă lucrurile nu sunt conforme acolo, bineînțeles, 

vom lua și următoarele măsuri, corpul de control și următorii pași care trebuie făcuţi, că până la 
urmă banii sunt bani publici și ei au o responsabilitate față de cheltuirea lor și noi avem o 
responsabilitate să urmărim unde se duc banii aceștia. Aveți dreptate. 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții dacă mai sunt, vă rog? Dacă nu mai 
sunt, o să vă rog să trecem la vot! Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. „Abțineriˮ? O „abținereˮ. 
Menționez că domnul Adrian Enache a ieșit din sală. Vă rog, în online, dacă mai este domnul 
Eduard Paul Simion?  

Dl Eduard Paul Simion: Este! „Pentruˮ. 
D-na Adina Nicolescu: Domnul Coșcodaru nu mai este. Cu 22 de voturi „pentruˮ                 

și o „abținereˮ (dl Desculțescu), proiectul a fost adoptat.  
Următorul punct pe ordinea de zi:  Proiect de hotărâre nr. 192/17.07.2024 privind 

modificarea Anexei nr. 3 la H.C.L. al Sectorului 6 nr. 161/2024 privind reorganizarea 
Administrației Comerciale Sector 6, aprobarea Organigramei, Statului de funcții,             
numărului de personal și Regulamentului de organizare și funcționare. 

Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, o să vă rog să trecem la vot!  
A intrat și domnul Enache Adrian. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. „Abțineriˮ? Voturi „pentruˮ?                     
În online, vă rog! Domnul Eduard Paul Simion! 

Dl Eduard Paul Simion: „Pentruˮ. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 24 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  

 Următorul punct pe ordinea de zi:  Proiect de hotărâre nr. 193/17.07.2024 privind 
solicitarea către Consiliul General al Municipiului București de a transmite din administrarea 
Administrației Străzilor în administrarea Consiliului Local al Sectorului 6 prin Administrația 
Domeniului Public și Dezvoltare Urbană Sector 6, arterele de circulație având datele de 
identificare prevăzute în Anexa ce face parte integrantă din prezenta hotărâre, în vederea 
reabilitării structurale, funcționale și estetice a acestora.  
 Discuții dacă sunt? Vă rog, doamna viceprimar!  
 D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Aș fi vrut să verific cu inițiatorul dacă a luat legătura 
cu Primăria Generală pentru a vedea tipul de investiții care s-au făcut deja acolo, pentru că cel 
puțin trei străzi au beneficiat în ultimii ani de investiții. Sibiu, dacă vă aduceți aminte,                     
în mandatul domnului primar Mutu, cred că acolo s-a intervenit destul de mult.                      
La Romancierilor, Administrația Străzilor a Municipiului București, a intervenit cu lucrări anul 
trecut și, inclusiv, s-au refăcut marcajele. La fel și la Moinești. Sunt lucrări care…, și probabil că 
și pe alte străzi, dar nu știu sigur, pe acestea le știu sigur și sunt lucrări care, cel mai probabil 
sunt în continuare în garanție și aș vrea să înțeleg pentru ce luăm aceste străzi, cu ce scop, că              
n-avem un proiect, iar reabilitare, restructurare, ce spuneți acolo este destul de vag, poate implica 
foarte multe lucruri și sunt detalii pe care sigur o să vi le ceară și cei de la Capitală, cunoscând…  
 D-na Adina Nicolescu: Da, vă rog să-i răspundeți doamnei viceprimar! Din executiv,           
vă rog, cine răspunde la această întrebare? Vă rog, doamna director!  
 D-na Aura Crăciun, Director, Direcția Generală Arhitect Șef și Planificare 
Teritorială: Da, fac parte dintr-o microzonă 19 care trebuie să intre în reabilitare.  
Am făcut deja niște adrese către P.M.B. prin care i-am informat despre străzile pe care le cerem 
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în administrare și așteptăm acum un acord de la Administrația Străzilor. Deci, nu cred să intre 
proiectul în Consiliul General, fără să avem acele hârtii. O să vedem ce primim de la 
Administrația Străzilor…  
 D-na Adina Nicolescu: Numai puțin, vă rog, nu se mai aude! Vă rog, de la tehnic,                  
să rezolvați!  
 Dl Viorel Giura, Direcția Generală Investiții Publice: Deci, din cele trei artere                  
pe care le-ați menționat, Moineștiul este într-o stare proastă, clar trebuie intervenit,                     
Sibiu și cealaltă, vrem să o luăm în administrare, că poate facem și o reorganizare. Sibiu, după 
cum știți, loc de parcare, facem o amenajare.  
 Discuții în sală 
 Dl Viorel Giura: Cum? Sunt, dar nu sunt reglementate toate.  
 Discuții în sală 
 Dl Viorel Giura: Exact, exact! Aceasta am spus și eu, deci, nu sunt reglementate.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Noi vrem să reglementăm ocuparea domeniului 
public în mod abuziv.  

Dl Viorel Giura: Nu, nu ocuparea domeniului public în mod abuziv, vrem să facem o 
sistematizare.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: O sistematizare.  
Dl Viorel Giura: Da!  
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Domnul consilier Desculțescu, vă rog!  
Dl Alexandru Desculţescu: Am o întrebare. În tabelul respectiv există o căsuță goală, 

are început, dar este fără sfârșit. Poate mă lămurește cineva unde este capătul străzii?  
D-na Aura Crăciun: Cele care nu au vecinătate de sfârșit, așa sunt prinse în anexă,                

în nomenclatorul stradal al P.M.B.-ului și noi, practic, Anexa aceasta este luată exact cum apar 
arterele de circulație cuprinse în nomenclator. Unele nu au vecinătate de început sau nu au 
vecinătate de sfârșit. Oricum, toate aceste artere de circulație care nu sunt cadastrate le vom 
cadastra și intabula și le vom prinde exact cum trebuie, ca să le putem prelua de la Consiliul 
General.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Altcineva dorește să intervină? Domnul consilier 
Bojdan, vă rog! 

Dl Alexandru Teodor Bojdan: Mulțumesc, doamna președinte! O întrebare pentru 
colegii din executiv: Lista conține 15 poziții, 15 artere. Dacă, să spunem că Administrația 
Străzilor nu este de acord, cumva au, cum a menționat doamna viceprimar, au încă o garanție 
pentru lucrări efectuate pe două, trei, dintre aceste 15? Consiliul General poate aproba o listă 
diferită de ceea ce aprobăm noi acum sau proiectul trebuie să se întoarcă la noi pentru 
actualizarea listei respective și tot așa? Deci, pot modifica anexa, cum doresc, important este să 
fie dintre străzile pe care noi le aprobăm, nu să adauge alte străzi. OK! Mulțumesc frumos! 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Domnul consilier Volintiru, vă rog!  
Dl Cătălin Volintiru, consilier local: Voiam să întreb dacă există și un buget alocat 

pentru aceste lucrări?  
D-na Adina Nicolescu:  Vă rog, să răspundeți din executiv!  
Dl Viorel Giurea: Nu. În acest moment, nu este gândit un buget. Noi, prima dată, vrem 

să le cerem în administrare, după care facem verificări la fiecare. Sperăm să ni le dea în 
adminstrare și facem verificările de rigoare, expertize conform normativelor și în funcție de 
fiecare, vor fi cuprinşi banii în buget.  

Discuții în sală! 
O să vedem la anul pe bugetul viitor, pentru că durează preluarea acestor artere de 

circulație, durează, se constituie comisie, se face predare, inventar, este un proces de durată,         
plus etapele pe care le-a menționat colega mea, cadastrare, intabulare.  

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții dacă mai sunt? Domnul consilier 
Bojdan, vă rog! 

Dl Alexandru Teodor Bojdan: Mulțumesc, doamna președinte! Pentru că suntem un for 
politic, va fi cumva o declarație politică, mai puțin o întrebare. 
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D-na Adina Nicolescu: Îmi cer mii de scuze, dar o să vă rog să rămâneți pe subiectul 
proiectului, nu pe declarații politice.  

Dl Alexandru Teodor Bojdan: Pe proiectul acesta, da. La proiectul anterior am discutat 
despre o lipsă de peste 1.100.000.000 lei din bugetul Sectorului 6, care provine din subvenții de 
la bugetul local. Execuția a fost de trei virgulă ceva la sută pe Anghel Saligny. Domnul director 
economic a menționat că se așteaptă ca aceste fonduri să vină până la sfârșitul anului. Noi o să 
ne încheiem mandatul, o să vină un alt consiliu local, dumnealor poate vor avea alte planuri.             
Mi se pare o povară extraordinar de mare să aducem aceste 15 artere și cumva să-i obligăm pe 
dumnealor să bugeteze lucrări, efectuarea unor lucrări de reabilitare, pe unele dintre ele care 
arată OK, nu extraordinar, dar OK, spre deosebire de alte artere din Sectorul 6 despre care am 
discutat, inclusiv cu domnul administrator public, una desfundată, care se numește                     
Intrarea Mecanicilor și am agreat cu toții că în zona Militari către Chiajna sunt o serie de astfel 
de artere care au nevoie de intervenții imediate, așa că eu nu văd oportună preluarea acestor 
artere în momentul de față decât, eventual, pentru oficializarea unor lucrări care au fost deja 
efectuate. Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții dacă mai sunt? Domnul consilier 
Volintiru, vă rog!  

Dl Cătălin Volintiru: În completare a ceea ce spunea și colegul meu Bojdan! Avem,            
în Sectorul 6, foarte multe străzi cu nevoi imediate de intervenție, cum ar fi Brâncuși, avem toate 
văile de acolo din Brâncuși, străzi care nu sunt cadastrate, străzi unde sunt probleme între vecini, 
de utilități, de carosabil. Avem străzi în Militari, în Giulești, facem niște străzi, să schimbăm 
borduri și să turnăm niște covoare asfaltice, să cheltuim bani, pe care oricum nu-i avem. Mi se 
pare un proiect total deplasat acesta.  Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Alte intervenții dacă mai sunt? Vă rog, domnul Bera!  
O mică precizare domnilor consilieri înainte, strict o părere sau o remarcă personală! 

Puteți iniția proiecte, sunteți îndreptățiți să inițiați proiecte, dacă aveți idei. Mulțumesc! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Sper că le și pune cineva pe ordinea de zi, pentru că 

doamna consilier, Georgeta Mitran are trimis un proiect de patru luni de zile pe care, domnul 
primar, nu binevoiește să-l pună pe ordinea de zi.  

D-na Adina Nicolescu: Haideți să ramânem pe subiect! Domnul Bera, vă rog! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Înainte să ne daţi sfaturi, rugămintea ar fi să vorbiţi 

cu colegul dumneavoastră, domnul primar, să se asigure că-și respectă atribuțiile şi 
responsabilitatea pe care o are faţă de acest consiliu. 

D-na Adina Nicolescu: Cred că vorbeam de proiectul la care suntem, iar proiectul 
doamnei Mitran probabil că este pe alt subiect, așa că vă rog să rămânem la acest proiect. 
Domnul Bera, vă rog frumos! 

Dl Marcel Florentin Bera, arhitect șef: Voiam să spun, domnilor consilieri, că 
aducerea unor străzi în administrarea Sectorului 6, prin A.D.P., nu costă nimic, costă inițial doar 
cadastrarea și intabularea acestora, iar dacă pe aceste străzi se fac proiecte mai mari sau mai mici 
sau se fac doar parcări cu locuri de parcare marcate și administrate de administrația comercială, 
sau sunt zone în care primarul vrea să intervină și atunci sunt niște străzi ale Sectorului 6,                  
dar altele sunt, se intersectează cu străzi care sunt în administrarea Administrației Străzilor, deci 
a Primăriei Municipiului București. Intervențiile care se doresc a fi făcute în anumite zone nu pot 
fi făcute pe străzi, dacă nu sunt toate în administrarea sectorului. Nu stau să vă spun de fiecare 
stradă în parte, dar sunt unele străzi care dorim să le aducem în administrarea sectorului pentru 
ca să poată fi făcute lucrări în toată zona respectivă. Dacă vorbim de o anumită zonă, lucrările nu 
pot fi făcute pe două străzi paralele și pe cea perpendiculară, pentru că este Administrarea 
Administrației Străzilor să nu se intervină. Acesta este un motiv și pe fiecare stradă cerută este 
un alt motiv sau motive similare, dar îndreptățite. Mulțumesc! 

D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Domnul consilier Volintiru, vă rog! 
Dl Cătălin Volintiru: Mulțumesc! Domnul Bera este specialistul, dar eu sunt novice să 

zic așa în urbanism, dar din puținele noțiuni de urbanism pe care le-am acumulat, știu că 
urbanismul nu se face la nivel de două străzi, ce spune domnul Bera și eu am înțeles că aceste 
străzi sunt cerute pentru a fi sistematizate. Sistematizarea nu o faci pe o porțiune mică, cum ar fi 
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o microzonă din Sectorul 6, nici măcar la nivelul Sectorului 6 și cea mai bună sistematizare 
privind trafic, locuri de parcare și amenajări urbane se face la nivelul întregului București, pentru 
a avea o unitate și pentru a avea un control, o comandă a întregului sistem de parcare din tot 
București. Mulțumesc!  

D-na Adina Nicolescu: Alte intervenții dacă mai sunt? Vă rog, doamna viceprimar! 
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Eu mă bucur că domnul Bera susține acest proiect,  

poate l-aș fi susținut și eu la fel, cu mult aplomb, dar îi reamintesc domnului arhitect șef că de 
vreo 3 ani de zile l-am tot întrebat la momentul construcției bugetului, ce propuneri are pentru 
buget, pentru că știm toți, aici că sunt foarte multe străzi desenate de arhitecți, în P.U.Z.-ul  
Sectorului 6, străzi care, ele, există doar pe hârtie, dar în fapt nu există. Și din nou, îl întreb pe 
domnul Bera dacă pe lângă acest proiect a venit și cu o propunere către domnul primar sau către 
Direcția de Investiții de a aduce la o stare normală acele străzi care astăzi sunt doar străzi 
desenate și nu există efectiv. Aveți, pe lângă cele 16 artere pe care vrem să le luăm, să le 
reabilităm de la Primăria Generală, ați trimis vreodată o propunere către Direcția de Investiții sau 
către domnul primar, prin care dumneavoastră analizând autorizațiile de construire, P.U.D.-urile 
care vin zi de zi la direcția dumneavoastră, să găsiți oportun ca acest consiliu să investească 
în…, nu știu, transformarea unei ulițe într-o stradă, cu tot ce înseamnă ea în anul 2024? 

Dl Marcel Florentin Bera: De-a lungul timpului, am făcut peste zece propuneri, cum să 
spun, cele mai urgente, așa zise zece, pentru că ele sunt foarte multe prevăzute. Un exemplu, 
care a fost și pus în practică de domnul primar Ciucu, este Valea Largă.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Un exemplu, care a fost pus în practică de această 
administrație formată din consiliul local și executiv.  

Dl Marcel Florentin Bera: A fost pus în practică de cine a fost pus în practică. Este una 
din propunerile mele de ani de zile. La fel a fost și lărgirea prelungirii Ghencea, la fel și 
intervenții în zona Splai, Plevnei și mai sunt în Drumul Belșugului, Viscolului, sunt foarte multe.  

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Bun, atunci, eu sper că de acum încolo, odată cu 
proiectul de buget, să veniți și cu o adresă pe care dumneavoastră o trimiteți către investiții.         
Eu, în calitate de viitor consilier local, m-aș bucura să găsesc la proiectul de buget în 2025, 
inclusiv propunerea dumneavoastră.  

Dl Marcel Florentin Bera: Da, trebuie să înțelegeți că nu eu fac propunerea de buget.  
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Dumneavoastră faceți propuneri către Departamentul 

de Investiții.  
Dl Marcel Florentin Bera: Da, deci nu către dumneavoastră! 
D-na Adina Nicolescu: Bun. O să vă rog să trecem la vot. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. 

„Abțineriˮ? 6 „abțineriˮ (dl Bojdan, dl Desculțescu, d-na Mitran, d-na Ștefan, dl Ungureanu,              
dl Volintiru).  

În online, vă rog! Domnul Eduard Paul Simion! 
Dl Eduard Paul Simion: „Pentruˮ. 
Dl Iulian Mihai Coşcodaru: “Pentruˮ. 
D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Suntem 25 prezenţi. Cu 19 voturi „pentruˮ, proiectul 

a fost adoptat.  
 Proiect de hotărâre nr. 194/17.07.2024  privind solicitarea către Consiliul General al 
Municipiului București de a transmite din administrarea Administrației Străzilor în 
administrarea Consiliului Local al Sectorului 6 prin Administrația Domeniului Public și 
Dezvoltare Urbană Sector 6, artera de circulație drumul Valea Doftanei, sector 6, având datele 
de identificare prevăzute în Anexa ce face parte integrantă din prezenta hotărâre, în vederea 
extinderii rețelei de utilități și reabilitării structurale, funcționale și estetice a acesteia. 
  Discuții dacă sunt? Vă rog, doamna viceprimar! 
 D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Mă bucur că este domnul arhitect șef aici, pentru că 
întrebarea mea era, ce profil are strada aceasta în P.U.Z, este o stradă care face parte din 
categoria acelor străzi despre care vorbeam mai devreme, pentru că ea se termină, asfaltul se 
termină undeva brusc și până după Valea Largă este doar pietriș și este o idee bună ca această 
stradă să fie refăcută, dar întrebarea mea este, dacă profilul propus în P.U.Z. este diferit de ce 
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avem acum și dacă da, intenționăm s-o aducem la nivelul propus în P.U.Z. sau doar să-i facem o 
reparație?  
 Dl Marcel Florentin Bera: În momentul de față este și cerută separat pentru că este 
urgentă. Și atunci, ca să nu încurcăm mai multe străzi, de aceea s-a și făcut o hotărâre, o 
propunere de hotărâre de consiliu separată, că poate reușim să o luăm mai repede, iar în 
momentul de față se fac reparații. Dacă în viitor se va duce la…, știți că este mult mai greu, sunt 
necesare și exproprieri ca să se mențină… 
 D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Care este profilul din P.U.Z.? Ea, acum, este o stradă 
cu câte benzi, una sau două? 
 Dl Marcel Florentin Bera: Cu două benzi, dar profilul din P.U.Z. este sigur cu zonă 
verde, cu trotuare și nu pot să vă spun exact dacă este de 12 sau de 13m, în momentul de față, 
verific mâine.  
 D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Dar nu intenționăm să o aducem la profilul propus în 
P.U.Z.?  
 Dl Marcel Florentin Bera: Păi intenționăm, dar dacă intenționăm acesta o să dureze cel 
puțin un an, dacă nu mai mult.  
 D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Da, ca la Valea Largă, că și Valea Largă nu exista.   
 Dl Marcel Florentin Bera: Nu este ca la Valea Largă, că nu este de importanța acelei 
artere.  
  D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Bun. Atunci ca la Belșugului sau ca la Osiei sau ca la 
oricare altă stradă pentru care am făcut exproprieri și am adus-o la nivelul din P.U.Z..  
 Dl Marcel Florentin Bera: În momentul în care o vom primi, vom hotărî, împreună cu 
primarul și cu consiliul ce se va face pe ea.  
 D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Și dumneavoastră în calitate de… 
 Dl Marcel Florentin Bera: În calitate de arhitect șef eu propun să se facă la profilul din 
P.U.Z..  
 D-na Mihaela Ana Maria Ștefan:  Aceasta voiam să aud! Mulțumesc! 
 D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții dacă mai sunt? Vă rog,                     
domnul Simion!  
 Dl Paul Eduard Simion: Am și eu o întrebare pentru executiv, în legătură cu  
propunerea de hotărâre de preluarea în administrare a acestor artere de circulație, dacă mai este 
valabil acel acord între Primăria Municipiului București prin Administrația Străzilor Bucureşti şi 
Primăria Sectorului 6, pentru acele intervenții rapide de reparații locale pe arterele ce ţin de 
Primăria Municipiului București. 
 D-na Aura Crăciun: Da, este valabil. A fost prelungit printr-un act adițional, acum de 
curând, între A.D.P. și Administrația Străzilor.  
 D-na Adina Nicolescu: Mulțumim!  
 Dl Paul Eduard Simion: A fost prelungit încă 4 ani de zile? Știu că era valabil patru ani 
de zile, în 2018 a fost făcut.  
 D-na Aura Crăciun: Până la sfârșitul anului este valabil actul adițional. 
 Dl Paul Eduard Simion: Mulțumesc! 
 D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Alte intervenții dacă mai sunt? Dacă nu, vă rog să 
trecem la vot. Voturi „împotrivăˮ? Nu sunt. „Abțineriˮ? Nu sunt „abțineriˮ. Voturi „pentruˮ?  

În online, vă rog!  
Dl Iulian Mihai Coşcodaru: “Pentruˮ. 
Dl Eduard Paul Simion: „Pentruˮ. 

 D-na Adina Nicolescu: Mulțumim! Cu 25 de voturi „pentruˮ, proiectul a fost adoptat.  
Ultimul punct pe ordinea de zi: Întrebări și interpelări.  
Dacă nu sunt, declar ședința închisă! 

Preşedinte de ședință,                                                                   Secretar general Sector 6, 
      Adina Nicolescu                                                                             Demirel Spiridon 


